
Zápis z Valné hromady ČSOV 
 

dne 8. 9. 2010, České Budějovice 
 
Přítomno 27 členů ČSOV (viz prezenční listina v příloze č. 1) 
 
Program: 

1. Zahájení a schválení programu (L. Lukáš) 
2. Zpráva o činnosti ČSOV (L. Lukáš) 
3. Zpráva o hospodaření ČSOV (M. Kuncová) 
4. Konference MME 2011  
5. EURO a IFORS meeting (P. Fiala, J. Jablonský, L. Lukáš) 
6. Různé 
7. Schválení usnesení 
8. Ukončení 

 
 
 

1. Zahájení a schválení programu 
 
Valnou hromadu ČSOV zahájil prezident ČSOV doc. Lukáš a seznámil členy s návrhem 
programu, ke kterému nebyly žádné připomínky. 

 

2. Zpráva o činnosti ČSOV 
 
1) Komunikace a agenda EURO, IFORS 
Prof. Fiala, prof. Jablonský a doc Lukáš informovali o 24-th EURO, 2010-07-11/14, Lisbon, 
Portugal, a IFORS. Byla zopakována zpráva o existenci IFORS discussion club, do kterého se 
lze zapojit – přihlašovací jméno je shodné s mailovou adresou člena ČSOV, heslo: CSOR. 
Prof. Fiala informoval jednak o speciálním čísle časopisu CEJOR věnovaném konferenci 
EURO 2007 konané v Praze – již vyšlo. Dále upozornil na další zvláštní číslo CEJOR, které 
bude věnováno vybraným příspěvkům z MME 2010 – termín zaslání příspěvků do 
30.11.2010.  
2) Jednání se zástupci CEJOR – zvýrazněno tématické zaměření na problémy a úlohy OV. 
3) Informace o konferencích – na pracovištích členů ČSOV proběhla řada pracovních 
seminářů zaměřených na kvantitativní metody v ekonomii.  
4) Plánovaný a připravovaný neformální seminář ČSOV na Šumavě (jaro 2010) se nakonec 
neuskutečnil v důsledku neočekávaného odprodeje hotelu, kde byl seminář plánován. 
5) Webové stránky ČSOV – spravují na VŠE. 
6) Příprava MME 2010 – a) na VŠE proběhla dvě zasedání Program.výboru, b) Org.výbor 
MME 2010 pracoval průběžně na EF JČU v Českých Budějovicích pod vedením Ing. 
Friebelové.  
7) Soutěž pro studenty – stále se nepodařila rozjet protože chybí zájem ze strany studentů. 
Během diskuse byly diskutovány návrhy na možné zlepšení. 
8) Doc. Lukáš podal zprávu o setkání s prezidentkou EURO prof. Valerie Belton, které 
proběhlo během 24-th EURO.  
 
 



3. Zpráva o hospodaření 
Ing. Kuncová podrobně seznámila členy s hospodařením ČSOV za období září 2009 – 
červenec 2010. Podrobně viz příloha č. 2. 

 
 

4. Konference MME 2011 
V roce 2011 bude 20.výročí založení společnosti ČSOV. Z úvah o možných místech konání 
se rýsuje jako optimální uspořádat MME 2011 společně se Slovenskou Spol. pro OV, termín 
– počátek září 2011 (pravděpodobně 2011-09-07/09). Organizátorem za ČR bude VŠE Praha, 
za Slovensko Ekonomická Univ. Bratislava. Podle předběžných jednání s kolegy ze 
Slovenska se jako vhodné místo konání rýsují Nízké Tatry. Další koordinační jednání 
s kolegy ze Slovenska povedou prof. Fiala a prof. Jablonský během podzimu 2010. 
V rámci diskuse padly návrhy na případné uspořádání MME 2012 – Olomouc (Talašová), 
Opava (Ramík), Jihlava (Kuncová), případně opět Plzeň (Lukáš).  
 

 
5. EURO a IFORS Meeting 

Prof. Fiala, prof. Jablonský a doc. Lukáš informovali o plánovaných konferencích EURO a 
IFORS: 2011 - IFORS v Melbourne, 2012 – EURO ve Vilniusu. 

 

7. Různé 
a) Prof. Fiala sestavil informační materiál o ČSOV pro IFORS. Ten je zařazen do 
Encyklopedie IFORS o OV, která vychází. 

b) Prof. Fiala upozornil na dobrou zkušenost s neformálními semináři ČSOV (bohužel 
v r.2010 se neuskutečnil – důvody objasnil doc. Lukáš), a zároveň doporučil jej 
uspořádat na jaře r. 2011. 

c) Doc. Hančlová a doc. Plevný upozorňují na nejednotnou formu citací ve Sborníku 
MME 2010 – pro zlepšení je třeba jednak zdůraznit jednotný formát citací 
v předlohách příspěvků MME (MS-Word, LaTeX), a jednak kritičtěji posuzovat 
formu citací v procesu recenzování příspěvků MME.  

d) Doc. Hančlová – připomíná možnost pozvání zahraničních hostů na MME.  

e) Prof. Fiala a doc. Šubrt – diskutují důvody proč se stále nepodařilo úspěšně rozjet 
soutěž o nejlepší studentské práce zaměřené na OV. Pro zlepšení stavu – vytvoření 
informačních plakátů a jejich distribuci na VŠ zajistí doc. Šubrt.  

 

8. Schválení usnesení 
Přítomnou členskou základnou na valné hromadě ČSOV bylo schváleno následující usnesení: 

Přítomní členové ČSOV:  

a) Schvalují zprávu o činnosti ČSOV za uplynulé období – 26 pro, 1 se zdržel 
hlasování. 



b) Schvalují zprávu o hospodaření ČSOV za uplynulé období – 26 pro, 1 se zdržel 
hlasování. 

c)  Souhlasí s konáním MME 2011 společně se Slovenskou společností pro OV na 
Slovensku – 26 pro, 1 se zdržel hlasování.    

d)   Souhlasí s podporou významných zahraničních hostů na MME 2011 – 26 pro, 1 se 
zdržel hlasování. 

e) Schvaluje finanční podporu zvláštního čísla CEJOR z konference MME 2010 ve 
výši 3000 EUR – 24 pro, 3 se zdrželi hlasování.. 

 

 

V Českých Budějovicích dne 8.9. 2010                    …………………………………………………… 
                                                                                                                                  doc. RNDr. Ing. Ladislav Lukáš, CSc. 
                                                                                                                                                prezident ČSOV 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Kopie Přílohy 1) 

Seznam přítomných členů ČSOV na valné hromadě konané na EF JČU v Českých 
Budějovicích dne 8.9.2010. 

Jméno   Instituce   Jméno   Instituce 

1) Jablonský  VŠE Praha   2) Lukáš  ZČU Plzeň 

3) Fiala  VŠE Praha   4) Dlouhý  VŠE Praha 

5) Šubrt  ČZU Praha   6) Houška  ČZU Praha 

7) Bartoška  ČZU Praha   8) Brožová  ČZU Praha 

9) Pánková  VŠE Praha   10) Plevný  ZČU Plzeň 

11) Rozkovec  TUL Liberec   12) Kopa  UK/MFF Praha 

13) Janová  MendelU Brno  14) Kučera  ČZU Praha 

15) Friebelová  JČU Č.Budějovice  16) Friebel  JČU Č.Budějovice 

17) Sladký  ÚTIA AVČR Praha  18) Kaňková  ÚTIA AVČR Praha 

19) Kuncová  VŠE Praha   20) Kalčevová  VŠE Praha 

21) Krejčí  ČZU Praha   22) Hančlová  VŠB TU Ostrava 

23) Kodera  VŠE Praha   24) Zimmermann UK/MFF Praha 

25) Beck  ZČU Plzeň   26) Vošvrda  ÚTIA AVČR Praha 

27) Pelikán  VŠE Praha 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


